



JFKS Open Campus Permission Slip for 10th grade - School Year 2023-24

STUDENT NAME: _____

1. **Student agreement:** I agree to use my open campus privilege responsibly and to be a positive representative of the JFKS community. I understand that failure to follow these guidelines may result in the loss of any open campus privilege and students have to be aware that consequences (misconduct report or class conference) can follow.

Student Signature

Date

2. **Parental permission for 10th grade open campus privilege:** My son/daughter has my permission to leave campus during 6th period and the twenty minute break (13:05-13:25) provided he/she does not have instruction. We have discussed the special privilege of leaving campus with our child and understand that there will be consequences (misconduct report or class conference) if the rules are not followed.

Parent Signature

Date

3. **Homeroom teacher:** I have seen the student and parent signatures above.

Teacher Signature

Date

Students leaving campus must carry this document on their person!

JFKS Erlaubnis zum Verlassen des Campus für 10. Klasse - Schuljahr 2023/24

SCHÜLER/SCHÜLERIN: _____

- 1. Einverständniserklärung des Schülers / der Schülerin:** Ich werde verantwortlich mit dem Privileg, dass ich das Schulgelände in der Mittagszeit verlassen darf, umgehen und die JFKS-Gemeinschaft angemessen repräsentieren. Ich weiß, dass ein Verstoß gegen die Regeln zum Entzug dieses Privilegs führen kann und dass Konsequenzen ("misconduct report" oder Klassenkonferenz) folgen können.

Unterschrift der Schülerin/des Schülers

Datum

- 2. Einverständniserklärung der Eltern:** Mein/e Sohn/Tochter hat meine Erlaubnis, das Schulgelände in der 6. Stunde und der großen Pause (13:05-13:25) zu verlassen, wenn er/sie keinen Unterricht hat. Wir haben das Privileg des Verlassens des Schulgeländes mit unserem Kind besprochen und verstehen, dass Konsequenzen ("misconduct report" oder Klassenkonferenz) folgen, wenn die Regeln nicht eingehalten werden.

Unterschrift der Eltern

Datum

- 3. Klassenlehrer/Klassenlehrerin:** Ich habe die Unterschrift des Schülers/der Schülerin und der Eltern zur Kenntnis genommen.

Unterschrift der Lehrkraft

Datum

Schüler/Schülerinnen müssen beim Verlassen des Schulgeländes dieses Papier bei sich haben!